



مجموعة مدار العقارية والاستثمارية
Emmar Real Estate Development & Investment Co.

<p>To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange No.: 24/6/2020 Date: 2020/6/30 Subject: The Resolutions Of The General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان الرقم: 2020/6/24 التاريخ: 2020/6/30 نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>The Ordinary General Assembly Meeting of (Emmar Real Estate Development & Investment Co.) was held on (Date 30/6/2020) By Zoom App , the shareholders participation in the Assembly Meeting was (60.9%). The following decisions were adopted at the Meeting:--</p>	<p>عقد يوم الثلاثاء الموافق 30/6/2020 اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة (إعمار للتطوير والاستثمار العقاري). وذلك عن طريق وسيلة الإتصال المرئي والإلكتروني ZOOM وبنسبة حضور (%60.9) تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:--</p>
<p>1-Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting which was held on 25/4/2019</p>	<p>1- المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمتخذ بتاريخ 2019/4/25.</p>
<p>2-Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on 31/12/2019</p>	<p>2- المصادقة على تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 2019/12/31 والخطة المستقبلية لها وإقرارها.</p>
<p>3-Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements, for the year ended on 31/12/2019</p>	<p>3- المصادقة على تقرير مدققي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2019/12/31 وإقرارها.</p>
<p>4-Approving the Financial Statements for the year ended on 31/12/2019 and discharging the board's members from their liabilities in respect.</p>	<p>4- المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2019/12/31 وإقرارها وإبراء ذمة مجلس الإدارة بحدود أحكام القانون.</p>



Handwritten signature and date: 2020/6/30

السادة هيئة الأوراق المالية
الدائسرة الادارية والمالية
السادة
٠١ تموز ٢٠٢٠
الرقم المتسلسل: ٢٢٤٠
رقم الترخيص: ١٢٧٧
الجهة المختصة: الهيئة العامة لسوق المال



شركة إعمار للتطوير والاستثمار العقاري

5-Approving the reappointment of the auditors (Arabian Audit Group) for the financial year 2020. And authorizing the board of directors to determine their fees	5- الموافقة على إعادة تعيين مدققي حسابات السادة (المجموعة المهنية العربية) لتدقيق حسابات الشركة للسنة المالية (2020) وتفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم.
6-Discharging the board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31/12/2019.	6- إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2019.
Kindly accept our highly appreciation and respect Emmar real estate development & investment General Manager Jameel AlHawamdeh	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام... شركة إعمار للتطوير والاستثمار العقاري توقيع المدير العام جميل الحوامده

